
پرسپولیس با گذشت بیش از یک ماه از جدایی یحیی گل محمدی همچنان 
درگیر مشکلات و حواشی داخلی است که همه آنها از جدایی سرمربی این تیم 
نشـــات می گیرد؛ مخصوصا از وقتی که قرار شـــد اوسمار جانشین گل محمدی 
شود، و این تصمیم اتخاذ شده از سوی مدیریت باشگاه غیر از اینکه دو دستگی 
و چه بسا چند دستگی در بین سرخپوشان ایجاد کرد، باعث شد برخی از عوامل 
باشگاه، بازیکنان و حتی اعضای تدارکات در چند وقت اخیر و اردوی امارات 
حســـابی در تیم برای خود جولان دهند. حواشـــی ای که در اردوی یک هفته ای 
سرخپوشان در امارات رخ داد همچنان اثراتش در این تیم دیده می شود. گویا در 
این اردو هوادار متمول با حضور در جمع سرخپوشان مبلغی را در اختیار یکی 
از همراهان تیم قرار می دهد تا بین اعضا تقسیم شود و از قرار معلوم نحوه تقسیم 
ایـــن درهم هـــا چنـــدان عادلانه نبوده و باعث دلخوری افراد زیادی در تیم شـــده 
است. در کنار این قضیه نیز اختلافاتی بین اعضای کادرفنی وجود داشته که در 
نهایت منجر به جدایی یکی از اعضا )محمد عسگری( می شود. البته خانبان 
هم قصد داشته چنین تصمیمی بگیرد که با مخالفت اوسمار مواجه می شود. 
به هر شکل اخباری که از پرسپولیس به گوش می رسد نشان می دهد چیزی به 
نـــام اتحـــاد و یکدلی در این تیم دیده نمی شـــود و این موضوع اصلا نمی تواند به 

نفع تیم اوسمار باشد. 

 اختلاف نظر برای جذب مهاجم خارجی
اینکه در باشگاه پرسپولیس در چند ماه اخیر جذب یک مهاجم خارجی کلی 
خبرساز شده است واقعا عجیب به نظر می آید. این موضوع دقیقا از تابستان آغاز 
شد و در نهایت نیز بدون در نظر گرفتن نظر یحیی گل محمدی اقدام به جذب 
مهاجم کردند؛ ماجرایی که به نوعی آغاز اختلافات یحیی با درویش بود. اما جالب 
اینجاســـت که در شـــرایط فعلی هم این داستان مجدد قرار است در پرسپولیس 
تکرار شود. از این جهت که اوسمار نام چند مهاجم خارجی را به باشگاه داد و در 
نهایت قرار شد ویلن موتا از بین آنها جذب شود. در زمانی که اوسمار در دبی همراه 
تیمش بود او اصرار کرد که زودتر این انتقال نهایی شود تا مهاجم برزیلی زودتر به 
تهران آمده و فرصت بیشتری برای هماهنگی با تیم داشته باشد. ابتدا با خواسته 
این مربی موافقت شد اما با گذشت چند روز اتفاقی در این زمینه رخ نمی دهد 

و اوسمار متوجه می شود که برخی در باشگاه با این قضیه مخالف بوده و 
خواستار جذب مهاجمان دیگری هستند. گویا یکی از ایجنت های نزدیک 

به باشگاه به مانند ابتدای فصل نام یک مهاجم عراقی را به مدیریت داده 

و اقداماتی برای حضور این بازیکن در حال انجام است. ماجرایی که اوسمار هم 
از آن خبردار شده اما فعلا واکنشی از خود نشان نداده است. در حقیقت باشگاه 
پرسپولیس همان رفتاری که با یحیی در ابتدای فصل داشت را می خواهد با اوسمار 

انجام دهد؛ با وجود اینکه خرید ابتدای فصل آنها ناموفق بود. 

 ارتباط عجیب یک بازیکن با مدیریت باشگاه
یکی از بازیکنان با تجربه پرسپولیس در چند هفته اخیر به طرز عجیبی ارتباطش 
با مدیریت این باشگاه خوب شده تا جایی که هر اتفاقی در تیم می افتد خیلی 
زود به گوش مدیریت می رسد. این  بازیکن از موقعیت خود نیز استفاده کرده و 
در چند روز اخیر نیز همه تلاش خود را کرده که بازیکنان به مسائل مالی اعتراض 

نکنند و اعتصابی نیز در تیمش در کار نباشد. چنین رفتارهایی باعث 
شده که برخی بزرگ ترهای تیم ارتباط شان با این بازیکن بسیار سرد شود 

و به نوعی از او دوری کنند؛ موضوعی که اگر ادامه پیدا کند قطعا در ادامه فصل 
حواشی به مراتب بیشتری را برای سرخپوشان ایجاد خواهد کرد. 

 نقش پررنگ یک بازیکن در عدم جذب هافبک جدید
پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات میلاد سرلک را به خاطر رفتن او به خدمت 
سربازی از دست داد اما هنوز نتوانسته بازیکنی را جانشین وی کند. ابتدا قرار بود 
محمد خدابنده لو جایگزین سرلک شود و چیزی تا انتقال این بازیکن به جمع 

سرخپوشـــان باقی نمانده بود که در نهایت این ماجرا منتفی 
شد. در ادامه این باشگاه برای جذب علیزاده، هافبک دفاعی 

گل گهر نامه زد که خیلی زود با مخالفت این باشگاه مواجه شد. هر چند این شکل 
بازیکن جذب کردن بیشتر حالت نمایشی داشت. اما اینکه چرا مدیریت باشگاه 
در جذب جانشـــین برای ســـرلک همه تلاش خود را نکرد در نوع خودش جالب 
اســـت. در این زمینه با خبر شـــدیم که یکی از بازیکنان تیم از ارتباط خوبش با 
باشگاه نهایت استفاده را کرده و به نوعی مخالف جذب یک بازیکن خوب در 
خط میانی بوده است. از این جهت که این موضوع شاید باعث می شد موقعیت او 
برای ثابت بازی کردن به خطر بیفتد. به هر شکل با شرایط موجود باید اضافه شدن 
یک هافبک جدید به جمع سرخپوشان را منتفی بدانیم. ناگفته نماند پرسپولیس 
حتی می توانست با یک رقم خیلی خوب و بدون دردسر بشار رسن را قرضی برای 

نیم فصل دوم جذب کند که به دلیل اشاره شده این انتقال هم نهایی نشد! 

 ادعای عجیب یکی از مهاجمان 
همان طور که در خبرها اشاره داشتیم، این روزها در پرسپولیس در داخل بازیکنان 
و کادرفنی هر فردی ساز خودش را می زند و از هیچ اظهارنظری واهمه ندارد. در 
همین راستا با خبر شدیم یکی از مهاجمان پرسپولیس اصلا از جذب یک مهاجم 
جدید در تیمش استقبال نکرده و از طریق اطرافیان تیم به باشگاه پیغام داده که 
با وجود او دیگر نیازی به مهاجم جدید نیست و او آنقدر به خودش اطمینان دارد 
که معتقد است در نیم فصل دوم می تواند کار را برای تیمش درآورد. این مهاجم 
خیلی با اعتماد به نفس و با اطمینان گفته که در نیم فصل دوم با گل های زیادی 

که برای پرسپولیس خواهد زد این ادعایش را ثابت می کند. 

 گزینه عجیب برای مدیرعاملی پرسپولیس
با جدی تر شدن برکناری رضا درویش از مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس در فضای 
مجازی برخی اسم های عجیب و غریبی برای مدیریت این باشگاه مطرح شده 
است. اگرچه برخی هواداران پرسپولیس خواستار بازگشت علی اکبر طاهری به 
این باشگاه شده اند اما برخی کانال های هواداری اشاره به نام هایی برای تحول 
باشـــگاه پرســـپولیس دارند که در نوع خودش عجیب اســـت. در همین راســـتا از 
زبان یکی از مسئولان وزارت ورزش شنیدیم این فرد که سابقه مدیریت در یکی از 
تیم های لیگ برتری را در کارنامه خود دارد از طریق فدراسیون فوتبال چند ماهی 
است که با وزارت ورزشی رایزنی می کند تا مدیرعامل باشگاه پرسپولیس شود. 
اگرچه در سابقه فوتبالی این فرد هیچ نکته روشنی دیده نمی شود اما به شکلی 
از او در برخی کانال ها تبلیغ شده است که گویا قرار است کشتی به گل نشسته را 
به ســـاحل برســـاند، غافل از اینکه این مدیر نه ســـابقه مدیریت خوبی دارد و نه از 
لحاظ مالی شرایطی دارد که بخواهد به وسیله آن به مدیریت پرسپولیس برسد؛ 
هر چند گفته می شود او با گروهی از کارگزارها ارتباط خیلی خوبی دارد و با آنها 

همکاری هایی در زمینه انتقال بازیکن به خارج از ایران داشته است. 

چهارمیـــن دوره بازی هـــای المپیک زمســـتانی جوانان به میزبانی شـــهر 
»گانگ وون« کره جنوبی برگزار شد و 1803 ورزشکار از 78 کشور با هم 
یع شـــد و در پایان ایتالیا،  رقابـــت کردنـــد، در مجموع نیز 243 مدال توز
آلمان و کره جنوبی به مقام های اول تا سوم دست یافتند. کاروان ایران 
نیز با پنج اسکی باز )دو نفر در آلپاین و سه نفر در صحرانوردی( حضور 
ینا احمدپور و علی بلوکات در رشته آلپاین و امیرمحمد  داشـــت و ســـار
ابوالحسن زاده، پرستو آبسالان و ملیکا میرزایی )برای اولین بار دو نماینده 
بانو در این رشته( در رشته اسکی صحرانوردی شرکت کردند. عملکرد 
ملی پوشان شباهت بسیار زیادی به اعزام های قبلی در این گونه رویدادها 
داشت و به جز ابوالحسن زاده که بالاتر از 11 ورزشکار دیگر در رده 67 
یخ اسکی ایران در این رویداد را رقم زد،  قرار گرفت و بهترین نتیجه تار
سایر نفرات رتبه های خوبی به دست نیاورند و در واقع انتظارات برآورده 
نشـــد. در کنار عملکرد این پنج ملی پوشـــان بحث اعزام شـــش مربی و 
همراه از جمله رئیس و دبیر فدراسیون نیز بسیار داغ بود و حتی انتقاداتی 
را به دنبال داشت. مجتبی صید از اسکی بازان قدیمی و رئیس کنونی 
هیات استان البرز در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص نتایج اخیر 

صحبت کرد که در ادامه می خوانید. 

یابی می کنید؟ عملکرد اسکی بازان در کره جنوبی را چگونه ارز
پیرامـون اعـزام کاروان اسـکی جوانـان بـه المپیـک زمسـتانی هـم نکتـه مثبـت 
وجـود داشـت و هـم منفـی. نکتـه مثبـت ایـن بـود کـه ایـن دوره و در رشـته 

صحرانـوردی تعـداد نفـرات بیشـتری نسـبت بـه قبـل اعـزام شـدند. 
همچنیـن حضـور ورزشـکار ایـن رشـته از اسـتان های دیگـری بـه 
جـز تهـران نشـان دهنده قـوت کار بـود. امیـدوارم در آینـده شـاهد 

ایـن باشـیم کـه نفراتـی از همـه اسـتان ها حضـور داشـته باشـند و 
ورزشـکارانی کـه در مناطقـی همچـون شمشـک و دیزیـن هسـتند، در 

سـایر نقـاط نیـز پـرورش پیـدا کننـد. 

و نکته منفی؟
واقعیـت ایـن اسـت کـه نتایـج دلگرم کننـده و خـوب نبـود. علی رغـم اینکـه 
ورزشـکاران مـا تـلاش خودشـان را کردنـد و از همـه تـوان مایـه گذاشـتند، امـا بـا 
برنامه ریزی هایـی کـه بـه ایـن شـکل انجـام می شـود، نبایـد توقـع داشـته باشـیم 
یـم. بـه نظـرم فدراسـیون بایـد مشـخص کنـد کـه فقـط  کـه نتایـج بهتـری بگیر
یدادهایـی حضـور داشـته باشـیم یـا اینکـه قرار اسـت  می خواهیـم در چنیـن رو
یـم. مگـر جوانـان مـا چـه چیـزی از  یـم و در جمـع قدرت هـای برتـر قـرار بگیر برو
گـر قـرار اسـت صـرف حضـور باشـد، اشـکال  سـایر ورزشـکاران کـم دارنـد؟ ا

گـر  یـه ادامـه داشـته باشـد و فقـط اعـزام صـورت بگیـرد، امـا ا نـدارد و همیـن رو
می خواهیم که نتایج نسبت به دوره های گذشته بهتر باشد، فدراسیون باید 

برنامه ریـزی دقیق تـری داشـته باشـد. در اساسـنامه فدراسـیون ها به صراحـت 
آمـده اسـت کـه فدراسـیون ها بایـد در همـه مقاطـع و رده هـای سـنی تیم هـای 

ملـی داشـته باشـند و حمایـت کننـد. 

یزی وجود داشت؟  آیا برای این دوره از بازی ها، این برنامه ر
این برنامه ریزی وجود ندارد. الان کدام تیم ملی در کدام نقطه کشـــور تمرین 
می کند؟ واقعیت این است که هیچ تیمی الان تمرین ندارد. ضمنا وقتی شما 
ید، باید  ی های المپیک زمستانی جوانان در پیش دار یدادی مثل باز یک رو
حداقل از دو سال قبل برنامه ریزی کنید. همچنین برای انتخاب این نفرات 
باید برنامه بلندمدت صورت بگیرد و نفرات بیشتری در اردوها باشند، مراحل 
گزینشی سختگیرانه وجود داشته باشد و درنهایت بهترین ها اعزام شوند. این 
خوب نیســـت که نفرات از ســـال گذشـــته انتخاب شـــوند و بدانند که رقیبی 
یداد خاص هم شرکت کنند. فدراسیون امسال  ندارند و قرار است در یک رو

ی هم نگذاشته است.  حتی در تابستان یک برنامه بدنساز

ولی برخی ملی پوشان در اردو بودند. 
ممکن اســـت فدراســـیون در پاســـخ بگوید که آلپاین را به کمپ اتریش و تیم 
صحرانـــوردی را به کمپ قزاقســـتان فرســـتادند و همه نفـــرات نیز 20 روز زودتر 
از المپیک زمســـتانی به کره جنوبی اعزام شـــدند. بله، این وجود داشـــته، اما 
این جزء پروتکل های فدراسیون جهانی و کمیته بین المللی المپیک است 
ی ها بروند  ی باز که ورزشـــکاران همه کشـــورها باید 20 روز زودتر به محل برگزار
و کمپ مشـــترکی داشـــته 

باشـــند. ضمن اینکه هزینه ها هم برعهده میزبان اســـت. سوال من این است 
که شما چه برنامه ریزی دقیقی کرده اید که از ورزشکار مستعد ما توقع کسب 

نتیجه هم داشته باشید. 

 فدراسیون معتقد بود که کمپ اتریش خوب بوده است. 
یـــش بودند، اما وقتـــی بروند و مربی  بلـــه، دو ورزشـــکار مـــا 21 روز در کمـــپ اتر
بالای سرشـــان نباشـــند، این مشکل است. خب شاید آنها زبان بلد نباشند و 
ی کنند. در واقع شاید کمپ خوبی باشد، اما نتیجه بخش نیست.  نتوانند کار

 ماه آینده هم مسابقات قهرمانی جوانان آسیا در پیش است. 
یـم. مـاه آینـده یعنـی در اسـفند مسـابقات جوانـان  یـادی دار جوانـان مسـتعد ز
ی ای کـه چندی  در چیـن برگـزار می شـود. ایـن در حالـی اسـت کـه بـا نامه نـگار
قبل کردم، فدراسـیون جلسـه گذاشـت که چگونه نفرات تیم ملی را انتخاب 
کنـد؛ آن هـم در فاصلـه کمتـر از دو مـاه مانـده بـه اعـزام. مـن ایـن سـوال را دارم 
کـه ورزشـکار جوانـی کـه اخیـرا و در فاصلـه یـک مـاه تـا اعـزام انتخـاب شـده، 
چگونـه بایـد در چیـن نتیجـه بگیـرد؟ آیـا نبایـد حداقـل از اول تابسـتان در 
یـد اسـتان ها  ینـی شـرکت می کردنـد؟ اینکـه فدراسـیون می گو اردوهـای تمر
خودشـان همـه نفـرات را حمایـت کننـد، بایـد بگویـم مـا به عنـوان هیات هـای 
یـم، چـون بودجـه اش را هـم  اسـتانی وظیفـه حمایـت از تیم هـای ملـی را ندار
یـم. مـا ورزشـکار را آمـاده می کنیـم تـا بـه رده ملـی برسـیم، امـا در رده ملـی  ندار

بایـد در اختیـار فدراسـیون قـرار بگیـرد. 

، حضور 6 همراه در کنار 5 ورزشکار اعزامی بود.   نکته مهم در اعزام اخیر
چرا واقعا باید این اتفاق بیفتد؟ چرا رئیس و دبیر فدراســـیون باید همزمان در 
یم که حضور دبیر فدراسیون کفایت می کرد؛  این اعزام باشند؟ ما اعتقاد دار
چون او نماینده فدراســـیون جهانی اســـت، زبان انگلیسی می داند، بر قوانین 
مســـلط اســـت و می تواند مناســـبات را نیز انجام بدهد. در واقع حضور دبیر 
فدراسیون در کره جنوبی مثمرثمر بود، اما چرا رئیس فدراسیون در اوج اسکی 
... دچار مشکل  کشور دو هفته رفته است؟ در جایی که پیست های دیزین و
بوده و نیازمند این هستند که فدراسیون برخی موارد را پیگیری کند، پس چرا 
او 15 روز در ایران نبود؟ آیا ما مدال آور داشتیم که بخواهد مدالش را بدهد؟ 
آیا مناسبات خاصی در آنجا برگزار کرد و ارتباط خاص و دیدارهای دوجانبه 
و چندجانبه داشـــت؟ چرا کار مثبتی انجام داد؟ اینها نقدهایی اســـت که 
به رئیس فدراســـیون و مدیریتش وارد اســـت. 11 ماه از ســـال 1402 گذشـــته و 
فدراســـیون، یـــک هـــزار تومانی بودجه بـــه هیات ها اختصاص نداده اســـت. 

چگونه باید ملی پوشان را حمایت کنیم؟

پس نباید منتظر اتفاق خاصی در اسکی باشیم. 
یم. این حضور با این برنامه ریزی  بله، با این رویه، ما در المپیک فقط حضور دار
یه باشد، در آینده نیز همین خواهد بود و آن مابقی  گر به همین رو و تشکیلات ا
ورزشـــکاران هم دلســـرد می شوند. پیشنهاد ما این است که فدراسیون اسکی 
ی بچه های جوان و مســـتعد تمرکز کند و حس  به عنوان متولی این رشـــته، رو
رقابت را برایشان به وجود بیاورد و انتخابی های عدالت محور و چند مرحله 
گزینشـــی قرار بدهد. پیراهن تیم ملی مقدس اســـت و بچه ها باید ارزش آن را 

بدانند و نتایج خوبی در آینده بگیرند. 

کشمکش در جمع قرمزها برای جذب مهاجم خارجی

مخالفت یک پرسپولیسی با ورود هافبک جدید به تیم! 
اعتراض سرخپوشان به رفتارهای اخیر یک بازیکن

مجتبی صید در گفت وگو با »فرهیختگان«: با این برنامه ریزی نباید توقع نتایج بهتری در اسکی داشته باشیم

چرا رئیس و دبیر فدراسیون همزمان به کره جنوبی رفتند؟
 فدراسیون یک هزار تومانی بودجه به هیات ها نداده است               با این رویه مابقی ورزشکاران اسکی هم دلسرد می شوند
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مهدی منصرف
خبرنگار

طارمی گره گم دیدار با قطر

ترکیب برنده دست خواهد خورد؟ 
تیم ملی فوتبال ایران در حالی امشب از مرحله نیمه نهایی رقابت های 
جام ملت های آسیا به مصاف قطر خواهد رفت که برای این دیدار امیر 
قلعه نویی به جز صادق محرمی و مجید حسینی که در حین انجام این 
رقابت ها آنها را از دست داد سایر بازیکنان خود را در اختیار دارد و از این 
جهت دست کادر فنی برای انتخاب بهترین ترکیب به منظور تقابل با 
میزبان رقابت ها باز است. این در حالی است که تیم ملی در بازی با ژاپن 
یکی از بهترین دیدارهای چندین سال اخیر خود را به نمایش گذاشت 
و با ارائه یک بازی بی  نقص و تماشایی ضمن برتری مقابل سامورایی ها 
خود را به دیدار نیمه نهایی رساند. در آن دیدار مهدی طارمی، مهاجم 
بین المللی و مطرح کشـــورمان که یکی از بهترین های ایران محســـوب 
می شود به خاطر محرومیت در ترکیب تیم ملی حضور نداشت و همین 
موضوع باعث شده امیر قلعه نویی برای انتخاب ترکیب به منظور بازی 
امشب مردد باشد. البته سرمربی کشورمان در نشست خبری قبل از بازی 
به برخی تغییرات فنی در ترکیب تیم ملی برای بازی با قطر اشاره کرده اما 
از سوی دیگر شاید این یک سیاست از سوی قلعه نویی محسوب شده 
و او قصد نداشته باشد به ترکیب تیم برنده در بازی با ژاپن دست بزند. 
با همه این تفاســـیر اما مهم ترین ابهام به حضور یا عدم حضور مهدی 
طارمی در این دیدار در ترکیب اصلی تیم ملی مربوط شـــده و تا لحظه 

اعلام ترکیب دیدار با قطر باید منتظر این موضوع باقی ماند.

امیر برای موفقیت ایران دست به کار شد

مقررات منع عبور و مرور در هتل تیم ملی 
تیـــم ملـــی ایـــران امشـــب در مصافـــی حســـاس و سرنوشت ســـاز در 
نیمه نهایی جام ملت های آسیا با قطر دیدار خواهد کرد. در همین 
ی تیـــم ملـــی خبر می رســـد که از عصر روز دوشـــنبه و  ارتبـــاط از اردو
حـــدود 4۸ ســـاعت مانـــده بـــه این دیـــدار امیر قلعه نویی با اشـــاره به 
حساســـیت های موجود و اینکه ملی پوشـــان باید برای این دیدار از 
تمرکز 100 درصدی برخوردار باشند مقررات منع عبور و مرور را صادر 
و از اعضای تیم ملی درخواست کرده حتی بدون اجازه در لابی هتل 
هم حاضر نشـــوند. این در حالی اســـت که در روزهای گذشته و قبل 
و بعـــد از دیدارهـــای تیـــم ملی هیچ گاه چنین مقرراتـــی در نظر گرفته 
کز  نشـــده و ملی پوشـــان می توانســـتند به راحتی در طبقات هتل و مرا
یـــد نزدیـــک به آن حاضر شـــده و به انجام برخی از کارهای روزمره  خر
خود بپردازند اما حالا از دو روز مانده به دیدار با قطر شرایط اردویی 
کم شـــده و امیـــر قلعه نویی مقررات  بـــر اســـکان اعضای تیم ملی حا

گردانش در نظر گرفته است. سفت و سختی را برای شا

چهارمین عمل یامگا هم انجام شد

در انتظار نظر سرنوشت ساز پزشکان 
ی ایـــن تیم در  ینـــات تیـــم فوتبـــال اســـتقلال به منظور آماده ســـاز تمر
نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر در حالی برگزار می شود که به نظر 
می رسد استقلالی ها در نیم فصل دوم از حضور کوین یامگا، مدافع 
هافبک فرانسوی خود محروم مانده اند. این در حالی است که برخی 
یکن از ناحیه  رســـانه ها مدعی شـــده اند به خاطر مصدومیت این باز
چشم و عدم بازگشت شرایط قبلی یامگا باید از فوتبال خداحافظی 
کند. در این زمینه شنیده می شود چهارمین عمل چشم کوین یامگا 
به تازگی انجام شـــده و در بهترین حالت قرار شـــده فردا پزشکان نظر 
اولیه را بدهند اما هنوز نظر تخصصی درباره خداحافظی همیشگی 
یکن اعلام نشـــده و باید منتظر ماند تا نتیجه  از فوتبـــال بـــرای این باز

عمل مشخص شود که این اتفاق هم عملا زمان بر خواهند بود.

اخبار کوتاه


